
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 24. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 264
Har ministeren i forbindelse med arbejdet med fangstkvoter i Akvakulturudval-
get og i Natur- og Landbrugskommissionen gjort sig nogle generelle overve-
jelser om perspektiverne for en naturressourcepolitik, der bygger på fastlæg-
gelse af acceptable miljø- og naturpåvirkninger og en samtidig frigørelse af
drivkræfterne i erhvervene til at forbedre metoder og udvikle teknologi, der
skaber mest mulig vækst i forhold til miljøbelastningen, og har regeringen en
plan for, hvorledes disse tanker kan blive til virkelighed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Danielsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Danielsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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